

PRINT PERFECT

Do you still remember going to a photo kiosk to get your photos developed? In the days when digital cameras were non-existent, we would share the joy of viewing photos together. Parrot joined hands with French designer Jean-Louis Frechin to create the new DIA Parrot by NoDesign digital photo frame. Its 10.4-inch high resolution screen has the professional Ektachrome film transparency, brightness and formats necessary to show photos at print quality, helping you share precious moments with others.

www.parrot.com

相中留情

還記得以往拿着底片到相舖沖洗相片的日子嗎？在數碼相機還沒普及的日子，我們會拿着一張張相片細細欣賞，分享當中的喜悅。Parrot與法國著名設計師Jean-Louis Frechin共同研發DIA Parrot by NoDesign數碼相框，其10.4吋高解像度屏幕擁有專業級Ektachrome軟片的透明度、光亮度及格式，能顯示接近印刷質素的相片，讓你把點滴回憶留存下來。

www.parrot.com



DIY SOFA

Italian furniture brand Emmegi introduces its new Metro sofa. Composed of modules, Metro is available in 54 different configurations. You can match the aluminium base structure (red, black or white) with upholstered recycled elastic viscose, leather or wool cushions. You can create a one-seat armchair or a couch specific to your needs.

www.emmegiseating.com

DIY沙發

意大利傢俱品牌Emmegi推出沙發組合Metro，提供不同的配置與結構方法，創造出54種設計獨特的沙發。你可根據需要自行設計組合，以黑、白或紅色的鋁製支架，配上羊毛、生態皮革或再造材料製成的彈性軟墊，創造出你心目中最理想的沙發。就以Emmegi充滿個人風格的沙發點綴家居，彰顯你的時尚生活品味。

www.emmegiseating.com



THE TIMEKEEPER

This year, Natpak Group introduces an extraordinary watch winder made with the latest technology – SPIN-R. A true name for reliable automatic watch winders, SPIN-R can keep your watch working accurately and efficiently while you are not wearing it. To help really busy users, SPIN-R has a preset programme – 900 TPD in both directions – that suits most automatic watches. With only one button to push, you're all set.

www.spin-r.com

時間守護者

手表自動上鏈盒製造商Natpak Group最近研發出非凡的SPIN-R手表自動上鏈盒。SPIN-R堪為手表自動上鏈盒的佼佼者，能夠令用家放心存放腕表之餘，也令腕表保持持久的自如運行狀態。SPIN-R更具備預設的900TPD的雙向轉動系統，適合大多數腕表使用。只需稍為調控開關按鈕，用家便可安心存放腕表。

www.spin-r.com

